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A terep kisebb és nagyobb domborzati formákkal, nem túl sűrű úthálózattal és zömmel jól futható erdőkkel, 
helyenként igen részletgazdag domborzati és sziklarajzzal kiválóan megfelelt a bajnokság pályakitűzéséhez.  
A LIDAR alapú térkép biztosította a precíz térképkészítést. Dénes Zoltán megbirkózott a nagy terület 
helyesbítésével, egységes, jó minőségű térkép készült. Helyenként a LIDAR csapdája érvényesült, kevésbé 
látható tereptárgyak hangsúlyosabban kerültek megrajzolásra, ez a probléma másutt is felmerült már 
lézerszkennelt alapokról dolgozva, remélhetőleg lassan sikerül majd ezt helyére tenni.  
A térkép időben elkészült, az ellenőrzések után volt idő a korrekciókra.  
 
A versenyközpont alkalmas helyre került, több irányból megközelíthetően (gépkocsival) a parkolásra volt elég 
hely.  
A rajtok megfelelő távolságra, jól megközelíthetőek voltak. A karanténban volt elegendő hely a tartózkodásra 
és a bemelegítésre.  
 
Bugár Gergely pályakitűző 48 kategória (10 bajnoki, 21 szenior bajnoki, 17 Spartacus Kupa) részére 45 pályát 
tervezett, 86 ellenőrző ponttal.  
A pályák sok színvonalas útvonalválasztási feladattal, változatos vonalvezetéssel jól sikerültek. Az 
ellenőrzőpontok korrektek voltak, nem volt dugott pont.  
Több apró megjegyzésem volt, a pályákat, pontokat, szimbolokat illetően, amelyeket figyelembe vettek.   
 
Győztes idők:  
A 10 bajnoki kategóriából 5 esetben egyeztek a győztes idők a Versenyszabályzatban megadottakkal, N16E 
és N18E-ben 4, 6 perccel túllépték, viszont N14E-ben közel 50 %-kal, N20E-ben több mint 20 %-kal volt 
magasabb, F21E-ban 4,5 perccel rövidebb lett.  
A Szenior Bajnokságban 10 esetben nem volt nagy eltérés, F35-ben 7 perccel lett rövidebb a győztesidő, 
viszont N35, N65, N80, F70, 75 és 80-ban jelentős a túllépés.  
A terepadottságokat figyelembe véve többségében elfogadhatóak az elért győztesidők.  
 
A Kiírás, az Értesítő és a Rajtlista időben megjelent, egyeztetve az ellenőrző bírókkal.  
 
Az előkészítés valamint a verseny lebonyolítása nagy létszámú rendező gárdával történt. A stáb felkészült, 
rutinos csapat. Az infrastruktúra példaszerűen gazdag volt, (fűtött!) sátrakkal.  
A felvezetés már előző nap elkezdődött az állványok kihelyezésével. A verseny napján időben, de már a 
rajtidő közelében fejeződött be.  
Javaslom, hogy az időbeosztást úgy érdemes elkezdeni, hogy a „0” idő előtt egy órával legyen készen, annak 
érdekében, hogy az esetleges problémák orvosolhatóak legyenek és a felvezetők dugókáinak kiolvasásakor 
egy táblázatban érdemes rögzíteni, hogy ki fejezte be, így az is rögtön világos a felvezetés vezetője számára, 
hogy mikor végzett mindenki. Ezt a rajt felé is lehet ekkor jelezni.  
 
Az időjárás kegyeibe fogadta az őszi versenyt, nem esett az eső (sem a hó).  
 
Az év utolsó nagy versenyére nagy létszámú versenyzőgárda érkezett, számos külföldivel. Az e-nevezésnek 
és az előre fizetésnek köszönhetően a jelentkeztetésnél csak a helyi nyílt nevezőkkel kellett foglakozni.  
 
A rajtok gördülékenyen működtek, pedig volt – szerencsére csak néhány – versenyző, akik egy nagy 
autópálya baleset miatt késve érkeztek meg. Ők rajtdobozzal indultak, ellenőrizve, hogy ne legyen kategórián 
belül sűrűsödés. 
A célban szpíker tájékoztatta a résztvevőket a verseny állásáról és az egyidejűleg Portugáliában zajló Junior 
VB sikeres magyar szereplőiről is.  
 
A célba érkezők elismerően nyilatkoztak a pályákról.  
 



Volt egy ellenőrzőpont, amelyiknek verseny közben megszakadt a működése, a lyukasztásokat a célban 
ellenőriztük, és a dobozt kicserélték.  
 
Az eredmények közlése kivetítőn és a live.mtfsz-en történt folyamatosan. 
Óvás nem volt.  

 
Ezúton szeretném elismerésemet kifejezni és megköszönni a versenyzők nevében is azt a sok és kiváló 
minőségű munkát, amit a Tabáni Spartacus gárdája végzett a verseny előtt és alatt.  


